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ROBBIE IS GEBOREN IN VLEDDER | en opgegroeid in Steenwijk. Hij gebruikte vieren-
twintig jaar lang harddrugs en zat daardoor echt op de bodem van de put. Nu heeft hij zijn leven 
weer aardig op de rit, mede dankzij de ondersteuning en begeleiding van de mensen van LIMOR.

Robbie Philipsen:             

IK BESEF NU WEER 
DAT HET LEVEN MOOI IS
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ZELF ZEGT ROBBIE: “HET IS HEFTIG GEWEEST | Ik heb 
veel meegemaakt, vrienden verloren, ben het contact met  
alles en iedereen kwijtgeraakt. Ik heb ook een zoon, maar die 
zie ik nooit. Het kon me allemaal niets meer schelen. Maar 
toen ik via LIMOR in Hardenberg terechtkwam, nu vier jaar 
geleden, had ik echt het gevoel dat ik een tweede kans kreeg 
en die heb ik met beide handen aangepakt.”

Robbie’s vader en broers waren overleden en zijn moeder - die ernstig ziek was - 

drong erop aan dat hij maatregelen ging treffen voor als ze er niet meer zou zijn. 

Vrienden van hem in Steenwijk hadden thuisbegeleiding via LIMOR. Robbie vroeg 

dat ook aan en kreeg het. Na het overlijden van zijn moeder ging hij via LIMOR bege-

leid wonen in Hardenberg. Hij wist niet zo goed wat hij daarvan moest verwachten 

en het eerste jaar ging het ook niet zo goed. Robbie: “Om een uur of acht ‘s och-

tends zat ik al aan het bier. Maar in de periode daarna heb ik mijn leven gebeterd en 

ben ik er echt voor gegaan. Nu gaat het allemaal veel beter met me. Dat komt vooral 

door de mensen van LIMOR. Ik ben heel dankbaar voor alle steun die ik van ze krijg.” 

Robbie wordt vanuit LIMOR begeleid door een team van vier mensen. Trajectregis-

seur Melanie is verantwoordelijk voor het begeleidingsplan, trajectondersteuners 

Mark en Annelies zijn er voor de dagelijkse begeleiding en huishoudelijk mede- 

werkster Monique helpt hem zijn woning schoon en netjes te houden. Regelmatig 

overleggen ze met elkaar hoe Robbie zich ontwikkelt. Zo helpen ze hem de regie 

over zijn leven weer terug te krijgen. 

Mark: “We bieden Robbie begeleiding en ondersteuning waar dat nodig is, in geld-

zaken bijvoorbeeld. We dragen ook dingen aan die in onze ogen goed voor hem zijn, 

maar waar hij zelf niet zo graag over praat. Die kaarten we dan toch bij hem aan, 

zodat hij kan zeggen welke beren hij op de weg ziet en waarom.”

Mark vervolgt: “Toen we hoorden van vier beschikbare appartementen in  

Dedemsvaart, zijn we om de tafel gaan zitten om te bepalen wie daar konden gaan 

wonen. Toen heb ik voor Robbie gepleit, want dat was in mijn ogen precies wat hij 

nodig had om weer een stapje verder te komen. Er wonen daar geen verslaafden en 

de sfeer is veel positiever. We zien nu duidelijk vooruitgang en dat komt ook door 

waar hij nu woont. Hij kan veel beter met geld omgaan, vermijdt geen contacten 

meer en gaat gewoon naar afspraken toe. De tandarts en de dokter vindt hij nog 

steeds eng, maar hij gaat wél…” 

Robbie: “Ik besef nu weer dat het leven mooi is. Dat zit ook in kleine dingen… Even 

samen het centrum in, een krantje of een croissantje halen… Ik woon nu al vier 

maanden nog zelfstandiger in Dedemsvaart. Dat is wéér een stapje hoger voor me. 

Ik ben weer terug in de maatschappij en daar ben ik heel blij om. Ik heb leuk werk 

nu: vier dagdelen in de week bij de kringloop in Hardenberg, op de media-afdeling. 

Films, elpees, cd’s en zo. Dat bevalt goed. Daarvóór werkte ik bij het Clean Team 

van de gemeente Hardenberg. Dat vond ik nóg leuker. Afvalbakken legen, gebroken  

glas rond de glasbakken opvegen, zwerfvuil opruimen, parkeergarages schoon- 

houden… Zo kon ik iets terugdoen voor de maatschappij, weet je. Dat wil ik graag… 

En ik ga ook soms met Mark mee naar scholen om te vertellen hoe mijn leven was en wat ik allemaal heb meegemaakt. Daar 

kunnen kinderen van leren. Dat vind ik belangrijk.”

De bewoners van de andere appartementen van het pand in Dedemsvaart hadden in het begin wel wat bedenkingen, toen ze 

hoorden wie er in de vier leegstaande woningen zouden komen. Robbie snapt dat wel. “Dat zijn toch wat oudere mensen en die 

horen dan dat een ex-verslaafde en drie mensen met een beperking hun buren worden. Dan krab je je wel even achter je oren…” 

Om twijfels en onzekerheden weg te nemen werd een bijeenkomst georganiseerd, waarbij iedereen met elkaar kon kennismaken. 

Robbie: “Ik vond dat niet zo leuk. Het was een beetje eenrichtingsverkeer naar ons toe. Maar ik heb er wél aan meegewerkt en al-

les is nu oké. We gaan goed met elkaar om. Mijn bovenbuurman komt af en toe een bakkie doen. Er bleken hier trouwens ook een 

paar mensen te wonen die ik nog ken van vroeger. De moeder van iemand met wie ik veel optrok toen ik nog in Vledder woonde en 

een mevrouw die een discotheek had in Steenwijk, de Locomotion. Voor haar heb ik in die tijd klusjes en boodschappen gedaan…” 

We zijn er ook voor mensen die dingen zelf niet 
voor elkaar krijgen
HARRIE BLANKENVOORT | is wijkconsulent bij De Veste en Berry Evertsen hoofd Vastgoed 
bij de Baalderborg Groep. Ze werken al jaren met elkaar en zijn het er hartgrondig over eens 
dat het erg goed voelt als je gezamenlijk iets kunt realiseren voor iemand die dat nodig heeft. 

Harrie: “Ik hoorde dat LIMOR verlegen zat om huisvesting voor een paar cliënten die meer op zichzelf moesten gaan wonen. 

En in een pand in Dedemsvaart, dat de Baalderborg Groep van ons huurde, stonden al een tijdje vier hoekappartementen leeg.  

Baalderborg had daar geen potentiële nieuwe bewoners voor…”Berry: “LIMOR was helemaal enthousiast, maar we hadden  

natuurlijk ook te maken met de andere cliënten van ons, die in dat pand woonden.” LIMOR en Baalderborg gingen met elkaar om 

de tafel om te bepalen of het allemaal kon worden gematcht en of ze er allebei vertrouwen in hadden. Berry: “We hebben – vanuit 

de grondhouding dat we elkaar wilden helpen – een goed en positief gesprek met elkaar gehad en heldere afspraken gemaakt. 

LIMOR huurt die vier appartementen nu van De Veste.”

Harrie: “Wij blij, LIMOR blij, hun cliënten blij en de Baalderborg Groep blij. Aan alle kanten win-win dus. Ik geniet ervan dat varen 

met de nieuwe koers van De Veste zoiets nu mogelijk maakt. Vroeger werkte ik onder een zakelijk regime. Nu heb ik veel meer 

vrijheid en de wind in de rug. Natuurlijk hebben we een zakelijke relatie met onze partners, maar we zijn er ook voor mensen die 

dingen zelf niet voor elkaar krijgen. Van wat we samen hebben kunnen realiseren in Dedemsvaart, plukt een man als Robbie  

nu de vruchten. Daar word ik blij van.”Berry ervaart die verandering bij De Veste ook duidelijk: “We hebben nu een echt partner-

ship. We doen veel meer samen. In het zoeken naar de juiste oplossingen voor problemen kun je met elkaar veel meer bereiken.”

 IK HAD ECHT 
HET GEVOEL 

 DAT IK 
 EEN TWEEDE 
KANS KREEG 

DE BAALDERBORG GROEP | ondersteunt en begeleidt kinderen, (jong)volwassenen en 

ouderen met een zorg- of ondersteuningsvraag, zodat ze een waardevol en zo zelfstandig mogelijk leven 

kunnen leiden. Dat mensen zoveel mogelijk zelf de regie over hun eigen leven moeten kunnen voeren 

en zelfredzaamheid, zijn daarbij uitgangspunten.

LIMOR* | is er voor mensen 

die om welke reden dan ook in de 

problemen zijn geraakt en nergens 

anders terechtkunnen. Denk aan 

dak- en thuislozen, verslaafden, 

ex-gedetineerden en mensen met 

psychische problemen of schulden.

* Landelijke Instelling voor Maatschappelijke 
 Ondersteuning en Rehabilitatie 


